
Suomen russponiyhdistys ry vuosikokous  pöytäkirja 

Vuosikokous  

  

Aika:  4.12.2021  

  

Paikka: Etäyhteys teams 

Läsnäolijat: Aino Leino, Roger Lumberg, Ulla Malkakorpi, Terhi Lipponen, Katariina 

Marttila, Asta Leino, Kirsi Suomela, Jani Hoivala 

  

1. Kokous avattu kello 17.05 

  

2. Kokouksen järjestäytyminen: valittu puheenjohtajaksi Roger Lumberg, sihteeriksi Aino 

Leino, pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Terhi Lipponen ja Jani Hoivala  

 

3. Todettu kokous päätösvaltaiseksi ja lailliseksi 

  

4. Esityslista hyväksytty 

  

5. Roger Lumberg esitteli tilinpäätöksen, hallituksen toimintakertomuksen edelliseltä 

toimintakaudelta sekä toiminnantarkastajien lausunnot. 

 

6. Tilinpäätös ja toiminnantarkastajien lausunnot hyväksyttiin 

 

7. Päätetty myöntää Tili- ja vastuuvapaus johtokunnalle  

 

8. Roger Lumberg esitteli toimintasuunnitelman ja talousarvion. Toimintasuunnitelma ja 

talousarvio vahvistettu vuodelle 2022  

  

9. Jäsenmaksujen suuruudesta keskusteltiin ja ne päätettiin pitää ennallaan. Seniori 20 

€, Juniori 10 €, perhejäsen 10 €, Kasvattajajäsen 35 € ja kannatusjäsen 35 €  

  

10. Roger Lumberg ilmoitti olevansa käytettävänä hallituksen puheenjohtajan virkaan. 

Hallituksen puheenjohtajaksi valittiin Roger Lumberg. 

  

11. Hallituksen jäsenten valinta: erovuorossa Erja Mattila, Terhi Lipponen, Kirsi Suomela ja 

Susanne Vuori, valitttavissa siis 4 jäsentä hallitukseen. Halukkaita jatkamaan olivat Terhi 

Lipponen, Kirsi Suomela ja Susanne Vuori. Johtokunnan ulkopuolelta ehdolla oli Veera 

Leinonen. Johtokuntaan valittiin jatkokaudelle Terhi Lipponen, Kirsi Suomela, Susanne Vuori 

ja Erja Mattilan tilalle uutena Veera Leinonen. 
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12. Toiminnantarkastajiksi valittiin Susanna ja Calr Henrik Hagelstam, 

varatoiminnantarkastajiksi valittiin Outi Kapulainen ja Lasse Kapulainen. 

 

13. Yhdistyksen edustajaksi PONY:ssä vuonna 2021 valittiin Roger Lumberg 

  

14. Tampereen halukkuudesta järjestää russimestaruudet käytiin keskustelua. Johtokunta 

vahvistaa vielä russimestaruuspaikan omassa kokouksessaan. 

 

Käytiin läpi hippoksen näyttelyissä näytettyjä russponeja: 

Jalostusarvosteltiin viisi tammaa, paras jalostusarvosteltu tamma Lils Ambra 

yksivuotiaita esitetty viisi kappaletta, Little Linda paras ja palkittu ensimmäisellä 

palkinnolla 

kolmevuotiaita esitetty kolme kappaletta, paras Snälla Letitia ja palkittu ensimmäisellä 

palkinnolla 

 

 

15. Roger Lumberg päätti kokouksen 17.58 

 

____________________________  ________________________________ 

puheejohtaja Roger Lumberg  sihteeri Aino Leino 

 

____________________________  ________________________________ 

Terhi Lipponen   Jani Hoivala 


